
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 17/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 618/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Eγκριση παραχώρησης κοινόχρηστης 
δημοτικής έκτασης στους Ιωάννη Σιαμάγκα και 
Στέλλα Αργεντοπούλου.  

 
       Σήμερα 20 Σεπτεμβρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 16-9-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Β. Γιαννουλάκης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Β. Ρήσσου Π. Ποταμόπουλος 
3. Σ.  Παναγιωτίδης    
4. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
5. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Π. Πιτούλιας 
7. Ε. Γουναράς   Γ. Μανακούλης 
8. Ι. Ακριβόπουλος    
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1)Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Καλαϊτζίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. 
Παπαστεργίου και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Μ. Γαβρίδης. 
2)Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 612/2004 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Γ. Μιχαηλίδης. 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος 
11. Γ. Τροχόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 3)Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 613/2004 απόφασης προσήλθε ο κ. 

Σ. Κρομμύδας. 
4)Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 614/2004 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης. 
5)Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 616/2004 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Χ. Γεωργιάδης. 
6)Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 618/2004 απόφασης προσήλθαν οι 
κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
7)Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 620/2004 απόφασης προσήλθαν οι 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Η. Σοφιανίδης και αποχώρησε ο κ. Α. Τσιάρας. 

8)Κατά τη συζήτηση της αριθ. 623/2004 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. 
Ορφανίδης. 
9)Κατά τη συζήτηση της αριθ. 626/2004 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Τσιάρας.  
10)Κατά τη συζήτηση της αριθ. 627/2004 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Χ. Ουσουλτζόγλου, Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Γ. Ορφανίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 654/2004 απόφασης προσήλθαν οι 
κ.κ. Χ. Ουσουλτζόγλου, Α. Δελαβερίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 25-8-2004 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών |Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 

Με τις υπ΄αριθ. Γ/7180/30-12-02 και 1772/11-2-04,  αιτήσεις τους  οι Ιωάννης 
Σιαμάγκας του Νικολάου και Στέλλα Αργεντοπούλου συζ. Αθανασίου  ζητούν την 
παραχώρηση κοινόχρηστης δημοτικής εκτάσεως εμβαδού 1305,98μ2 την οποία 
κατέχουν και νέμονται σε συνέχεια των  δικαιοπαρόχων τους από το έτος 1955. 

Η κατεχόμενη έκταση αποτελεί τμήμα του υπ΄αριθ. 2221 κοινοχρήστου  
τεμαχίου της οριστικής διανομής αγροκτήματος Βεροίας που παραχωρήθηκε στον 
Δήμο μας  με την υπ΄αριθ. 12064/2064/58 απόφαση Νομάρχου  και αποτυπώνεται 
στο συνημμένο τοπογραφικό διάγραμμα του αγρονόμου-τοπογράφου μηχανικού 
Λεωνίδα Γαϊτανάκη με στοιχεία Α-Β-Γ-Δ-Ε-Ζ-Η-Θ-Ι-Κ-Λ-Α  και συνορεύει: 

Προς Ανατολάς, Βορρά και Νότο με δημοτική έκταση (υπ΄αριθ. 2221 
τεμάχιο) και προς Δυσμάς  με ιδιοκτησία των αιτούντων (υπ΄αριθ. 889 τεμάχιο  
αγροκτήματος Ραχιάς). 

Σήμερα η παραπάνω έκταση είναι περιφραγμένη με δικτυωτό πλέγμα και 
μέσα σ΄αυτήν υπάρχουν κληματαριές, λαχανόκηπος, κυπαρίσσι, αμυγδαλιές, συκιά, 
καλωπιστικά φυτά κέδρος. 

 Οι διατάξεις που αναφέρονται στην εκποίηση των εκτάσεων εκτός σχεδίου 
είναι: 

1.-Το άρθρο 13 του Ν. 127/75 που ορίζει ότι «Εκτάσεις του Δημοσίου που 
μεταβιβάζονται εις Δήμους ή Κοινότητες, δύνανται να εκποιούνται άνευ 
δημοπρασίας εις τους αυθαιρέτως κατέχοντας επί τη αιτήσει αυτών υποβαλλομένη εις 
τον ιδιοκτήτην Δήμον ή Κοινότητα εντός ανατρεπτικής προθεσμίας ενός έτους από 
της ενάρξεως της ισχύος του παρόντος,  υπό  τας προϋποθέσεις και κατά την 
διαδικασία των διατάξεων του άρθρου 32 του Ν.Δ. 3958/59». 

2.-Η παρ. 1 του άρθρου 28 του Ν. 1080/80 που ορίζει ότι «Δημοτικαί και 
Κοινοτικαί εκτάσεις περιελθούσαι εις την κυριότητα των Δήμων και Κοινοτήτων 
καθ΄οιονδήποτε τρόπον, κατεχόμεναι αυθαιρέτως κατά την έναρξη της ισχύος του 
παρόντος νόμου, από δεκαπενταετίας τουλάχιστον και συστηματικώς 
καλλιεργούμεναι ή δενδροφυτευθείσαι, δύναται να εκποιούνται άνευ δημοπρασίας εις 
τους αυθαιρέτως κατέχοντες, επί τη αιτήσει αυτών υποβαλλομένη εις τον ιδιοκτήτων 
Δήμον ή Κοινότητα εντός ανατρεπτικής προθεσμίας δύο ετών από της ενάρξεως της 
ισχύος του παρόντος, υπό τας προϋποθέσεις και κατά την διαδικασία των διατάξεων 
του άρθρου 32 του Ν.Δ. 3958/59 εξαιρέσει, της εις αυτάς αναφερομένης επιτροπής 
του Δημοτικού και Κοινοτικού Κώδικα». 

3.-Η παρ. 1 του άρθρου 11 του Ν.1491/84 που ορίζει ότι «Οι προθεσμίες των 
παρ. 1 και 2 του άρθρου 28 του Ν.1080/80  παρατείνονται  για δύο (2) έτη από την 
έναρξη της ισχύος αυτού του Νόμου». 

Όπως προκύπτει από τις παραπάνω διατάξεις οι προϋποθέσεις εκποίησης των 
εκτός σχεδίου εκτάσεων είναι: 

α)Να έχουν καταληφθεί προ δεκαπενταετίας τουλάχιστον από την έναρξη 
ισχύος του Ν.1080/80. 

β)Να καλλιεργούνται συστηματικά ή να έχουν δενδροφυτευθεί. 
γ)Οι κατέχοντες να έχουν υποβάλλει αιτήσεις μέχρι 13-11-1986 δύο χρόνια 

δηλ. μετά την δημοσίευση του Ν.1491/84. 
Με την παρ. 3 του άρθρου 49 του Ν.1832/89 παρατάθηκαν οι προθεσμίες των 

παρ. 1 και 2 του Ν.1080/80 για 2 έτη από την έναρξη ισχύος του νόμου αυτού δηλ. 
μέχρι 17-2-1991. 



Με την παρ. 1 και 2 του άρθρου 15 του Ν.2130/93 «οι προθεσμίες των παρ. 1 
και 2 του άρθρου 28 του ν.1080/80 επαναφέρονται για δύο (2) έτη από την έναρξη 
της ισχύος του νόμου αυτού δηλ. μέχρι 23-4-95. 

Τέλος με την διάταξη του άρθρου 33 του Ν.3202/2003 η εν λόγω προθεσμία  
παρατείνεται για άλλα δύο έτη από την ισχύ του εν λόγω Νόμου, ήτοι μέχρι τον 
Δεκέμβριο του έτους 2005. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ 
αποφασίσει σχετικά. 
 Επίσης έθεσε υπόψη και την από 8-9-2004 εισήγηση της επιτροπής Τεχνικών 
Θεμάτων του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα την παραχώρηση  της 
παραπάνω κοινόχρηστης δημοτικής έκτασης σύμφωνα με το εισηγητικό σημείωμα 
καθώς και τις  εξής προϋποθέσεις οι οποίες και πληρούνται: α)Να είναι εμπρόθεσμη 
η αίτηση των ενδιαφερομένων (καταληκτική ημερομηνία Δεκέμβριος 2005), β)Να 
έχει περιέλθει η έκταση στην κυριότητα του Δήμου, γ)Να έχει καταληφθεί η έκταση 
προ 15ετίας τουλάχιστον πριν την έναρξη ισχύος του Ν. 1080/80 και δ)Να 
καλλιεργείται η έκταση συστηματικά ή να είναι δενδροφυτευμένη. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Πουλασουχίδης: Στο εισηγητικό δεν αναφέρεται κε Πρόεδρε αν αυτή η 

κατοχή έχει αποτύπωση του Νικηφορίδη που απ΄ ότι θυμάμαι έγινε το 1975. Αν δεν 
φαίνεται το 1975 σημαίνει πως το 1965, που κατά το νόμο θα έπρεπε να υπάρχει η 
κατοχή, δεν υπήρχε. Και δυστυχώς λέει η Επιτροπή Τεχνικών ότι οι προϋποθέσεις 
συντρέχουν αλλά δεν μας λέει από πού προκύπτουν αυτές. Αν μπορεί κάποιος να μας 
διαφωτίσει θα ήταν καλό για να μπορέσουμε να τοποθετηθούμε ή να ψηφίσουμε. 

Τσιαμήτρου: Αυτή την ερώτηση την έκανα κι εγώ στον υπεύθυνο υπάλληλο 
που συνέταξε το εισηγητικό και μου είπε ότι βάσει νόμου δεν είναι απαραίτητη 
προϋπόθεση για την παραχώρηση γιατί η αποτύπωση Νικηφορίδη δεν ισχύει σ΄ όλη 
την Ελλάδα. 

Φουρνιάδης: Η κατοχή είναι αναμφισβήτητη πριν το 1965, του Νικηφορίδη 
έγινε το 1978 και όχι το 1975. Αυτή είναι μία οχτάμετρη λωρίδα επί μεγάλου μήκους 
και ορισμένα δεν αποτυπώθηκαν. Δεν απεικονίζονται όλα στο χάρτη του Νικηφορίδη, 
ειδικά όταν είναι με παλιές περιφράξεις κ.λ.π. Ηταν κατεχόμενο αλλά ήταν μία 
λωρίδα που δεν αποτυπώθηκε, είχε τις προϋποθέσεις. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Πουλασουχίδης: Εδώ είμαστε κε Πρόεδρε για να ρωτάμε και να παίρνουμε 

απαντήσεις. Απαντήσεις του στυλ «υπάρχει κατοχή» αλλά χωρίς να ενημερώνεται το 
Σώμα πως προκύπτει η κατοχή δεν θέλουμε. Πέρα από το γεγονός ότι το επικαλείται 
ο δημότης, ο νόμος προβλέπει κάποια πράγματα. Υπήρχαν φυτείες, υπήρχε 
περίφραξη, ποιος το βεβαιώνει αυτό; Κι όσον αφορά αυτό που είπε η αντιδήμαρχος 
ότι ο Νικηφορίδης δεν ήταν για όλη την Ελλάδα, εμείς δεν μιλάμε για την Ελλάδα 
αλλά για την Βέροια και ο μπούσουλας είναι αυτή η αποτύπωση του Νικηφορίδη που 
έδειχνε κάποια πράγματα κι αν δεν υπήρχαν στην αποτύπωση για μένα δεν υπήρχαν 
και στην πράξη. Δεν μπορώ λοιπόν να ψηφίσω ένα θέμα, που όπως το είδα λογικό θα 
ήταν να πάρει αυτή την έκταση που ζητάει ο δημότης, δεν είναι όμως νόμιμο. 

Δήμαρχος: Νομιμότατο είναι κε Πουλασουχίδη και το γνωρίζετε. Η μελέτη 
Νικηφορίδη δεν αποτελεί τίτλο, τα ιδιοκτησιακά δικαιώματα του Δήμου 
αποδεικνύονται από τους κτηματολογικούς πίνακες και όχι από τη μελέτη του 
Νικηφορίδη που δεν έγινε για να διαπιστώσει τις κατεχόμενες εκτάσεις αλλά για 
άλλους λόγους που συμπεριέλαβε κι αυτό. Κι αν τον ξέφυγαν και 5 λωρίδες σημαίνει 
ότι ο Δήμος δεν πρέπει να διεκδικεί αυτό το δικαίωμα της κυριότητας; Κι αν 



αποδεικνύεται, ύστερα από έλεγχο της Υπηρεσίας, ότι αυτή η έκταση κατέχονταν από 
τότε, ήταν περιφραγμένη, έχει συγκεκριμένα δένδρα τότε τι άλλο αν ο Δήμος δεν 
εμπιστεύεται τις ίδιες του τις Υπηρεσίες; 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Πουλασουχίδης: Κε Δήμαρχε δεν διαφωνούμε και δεν μπορούμε να 

διαφωνήσουμε για πράγματα που είναι όντως έτσι, πλην όμως όταν δεν αποτυπώνεται 
εμένα μου δημιουργεί την πεποίθηση ότι δεν υπήρχε. Ειδικά όταν αυτή η Υπηρεσία, 
που λέτε ότι πρέπει να εμπιστευθούμε, δεν λέει ότι διαπίστωσε την κατοχή αλλά λέει 
ότι «εφόσον συντρέχουν αυτές οι προϋποθέσεις». Η Επιτροπή Τεχνικών 
επαναλαμβάνει τις προϋποθέσεις προσθέτοντας «οι οποίες πληρούνται». Και το 
ερώτημά μου είναι ποιος βεβαιώνει ότι πληρούνται; Η Επιτροπή Τεχνικών μετά από 
αυτοψία; ένας τεχνικός του Δήμου; κάποια στοιχεία που υπάρχουν (φυτείες, δένδρα) 
μέσα; Ποιο είναι  λοιπόν το στοιχείο που αποδεικνύει την από ΄65 κατοχή αυτού του 
ακινήτου; Αν θέλουμε να κάνουμε μία εξυπηρέτηση σε κάποιον πολίτη να το ξέρουμε 
τουλάχιστον κι εμείς. 

Δήμαρχος: Ούτε εξυπηρετήσεις σε συμπολίτες μας κάνουμε αν και είναι ο 
ρόλος μας και υποχρέωσή μας να τους εξυπηρετούμε, αλλά με την καλή έννοια κι όχι 
μ΄ αυτήν που ενδεχομένως εσείς βάζετε. Οι προϋποθέσεις βεβαιώνονται, η Υπηρεσία 
εισηγείται στο Δημ. Συμβούλιο αυτά  που αναφέρει ο νόμος και επιπροσθέτως την 
αυτοψία που έγινε την έκανε ο συγκεκριμένος υπάλληλος που αναφέρει το όνομά του 
και βρήκε αυτά τα στοιχεία. Η Επιτροπή Τεχνικών Θεμάτων δεν ξέρω αν πήγε και η 
ίδια να κάνει αυτοψία, αλλά ποτέ δεν πήγαινε απ΄ όσο γνωρίζουμε. Αλίμονο αν 
πήγαιναν οι Επιτροπές για αυτοψίες, δεν θα τελείωνε κανένα έργο στο Δήμο. Οι 
προϋποθέσεις και οι τυπικές και οι ουσιαστικές υπάρχουν και εισηγούμαι την 
παραχώρηση. 

Πουλασουχίδης: Η πρότασή μου είναι πως επειδή δεν υπάρχει βεβαίωση της 
Υπηρεσίας του Δήμου ότι υπάρχουν στοιχεία που αποδεικνύουν την κατοχή από το 
1965 και ποιος την βεβαιώνει, για μένα θα πρέπει να ανατεθεί στην Υπηρεσία, να 
προσκομιστούν αυτά τα στοιχεία για να αποφασίσουμε. 

Πρόεδρος: Αυτό δεν αποτελεί πρόταση αλλά αιτιολόγηση της ψήφου σας και 
κατά συνέπεια υπάρχει μόνον η πρόταση της Επιτροπής Τεχνικών όπως 
επικροτήθηκε από τον κ. Δήμαρχο. Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής 
Τεχνικών; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Κ. Χιονίδης. 
 Κατά της εισήγησης ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. 
Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 25-8-2004 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη.  
2.- Τις από 30-12-2002 και 11-2-2004 αιτήσεις των Ιωάννη Σιαμάγκα και Στέλλας 
Αργεντοπούλου, με τις οποίες ζητούν την παραχώρηση της εν λόγω έκτασης την 
οποία κατέχουν και νέμονται σε συνέχεια των δικαιοπαρόχων τους από το έτος 1955. 
3.- Ότι η παραπάνω έκταση αποτελεί τμήμα του υπ’ αριθ. 2221 κοινοχρήστου 
τεμαχίου της οριστικής διανομής αγροκτήματος Βεροίας. 



4.- Την αριθ. 12064/2064/58 απόφαση Νομάρχη Ημαθίας, με την οποία 
παραχωρήθηκε στο Δήμο Βέροιας το παραπάνω αγροτεμάχιο. 
5.- Ότι κατόπιν αυτοψίας που πραγματοποίησε η αρμόδια υπηρεσία του Δήμου στην 
εν λόγω έκταση διαπιστώθηκε ότι είναι περιφραγμένη με δικτυωτό πλέγμα και μέσα 
σ’ αυτήν υπάρχουν κληματαριές, λαχανόκηπος, κυπαρίσσι, αμυγδαλιές, συκιά, 
καλλωπιστικά φυτά, κέδρος. 
6.- Την από 8-9-2004 εισήγηση της επιτροπής Τεχνικών Θεμάτων του Δ.Σ. 
7.- Ότι δίκαιο και σωστό είναι να παραχωρηθεί η παραπάνω δημ. έκταση στους 
αιτούντες, διότι πληρούνται οι προϋποθέσεις του Ν. 1080/80.. 
8.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9.- Τις διατάξεις του αρ. 13 του Ν. 127/75, της παρ. 1 του αρ. 28 του Ν. 1080/80, της 
παρ.1 του αρ.11 του Ν. 1491/84, της παρ. 3 του αρ. 49 του Ν. 1832/89, της παρ. 1 του 
άρ. 15 του Ν. 2130/93, του αρ. 33 του Ν. 3202/2003, του αρ. 1 του Ν. 3208/2003 
καθώς και του Ν. 3147/2003. 
 

Αποφασίζει  Κατά Πλειοψηφία 
 

Εγκρίνει την παραχώρηση στους Ιωάννη Σιαμάγκα και Στέλλα 
Αργεντοπούλου, κατά ποσοστό 1/2 εξ αδιαιρέτου στον καθένα, της κατεχόμενης υπό 
στοιχεία (Α-Β-Γ-Δ-Ε-Ζ-Η-Θ-Ι-Κ-Λ-Α) δημοτικής έκτασης συνολικού εμβαδού 
1.305,98τ.μ., που αποτελεί τμήμα του υπ’ αριθ. 2221 δημοτικού τεμαχίου του 
αγροκτήματος Βέροιας Ο.Δ. 1931 που παραχωρήθηκε στο Δήμο Βέροιας με την αριθ. 
12064/2064/58 Α.Ν.Η. και εμφανίζεται στο τοπογραφικό διάγραμμα που συνέταξε ο 
Λεωνίδας Γαϊτανάκης, αγρονόμος-τοπογράφος μηχανικός και θεωρήθηκε από την 
αρμόδια υπηρεσία του Δήμου Βέροιας. 

Η παραχωρούμενη έκταση συνορεύει προς Ανατολάς, Βορρά και Νότο με 
δημοτική έκταση (υπ’ αριθ. 2221 τεμάχιο) και προς Δυσμάς με ιδιοκτησία των 
αιτούντων (υπ’ αριθ. 889 τεμάχιο αγροκτήματος Ραχιάς). 

Το τίμημα της παραχωρούμενης έκτασης θα καθοριστεί από την επιτροπή του 
άρθρου 248 του Π.Δ. 410/95. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  618 / 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Σ.  Παναγιωτίδης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Ι. Καλαϊτζίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Α. Τσιάρας 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Κ. Χιονίδης   
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  20-10-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 


